
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 11 DECEMBER 2023 

 

Närvarande: Karin Andreasson, Ulf Werneström, Jan Pedersen, Roger Seymour, Lars 

Jerneskog och Janne Mehlstrand 

Ej närvarande: Lennart Måssebäck (är i Sverige) 

 

1. Ordförande öppnade möte och hälsade alla välkomna. 

 

2. Ekonomin är god. 

 

3. Costa Blanca cups uttagning spelas i klubbarna söndagen den 25 

februari och Costa Blanca cup genomförs på Torretas banor den 3 

mars. 

 

4. IPL startar igen den 12 februari och Div 1 slutar den 25 mars och Div 2A 

o B slutar den 11 mars. 

 

5. Ordförande gick igenom protokollet från Salinas senaste möte. En 

punkt som kan vara klubbarna till nytta är att sommarligan startar den 

29 mars (långfredagen). 

 

6. Årsmöte kommer att hållas torsdagen den 29 februari 15,00 (efter mötet 

föreslogs ett annat datum, måndagen den 26 februari 15,00 på Marina 

Bar då de har underhållning torsdagar.) 

 

7. Inga motioner har inkommit. (Den från Horizonte kom in för sent, men vi 

diskuterar den efter att IPL avslutats i mars. 

 

8. Costa Blancaserien startar fredagen den 8 mars och spelas även den 

15e samt 22 mars. Det blir 4 omgångar under hösten. Jan P tog upp 

problemet att deras Horizonte 3 alla spelare försvinner från Horizonte 

och därmed vill Horizonte starta om i div 3 med ett nytt lag. Då 

ordförande är jävig i denna fråga så diskuterades detta inom resterande 

del av styrelsen och beslutet blev att Horizonte får starta om i div 3 

samt att San Luis 1 blir kvar i div 1. Serieföreningen skall inför starten 

se till att det finns en telefon- och maillista till samtliga lagkaptener i 

serierna. 
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9. Ordförande informerade att räkningen är betald för Laget.se samt att vi 

nu har 1000 MB lagringsutrymme istället för tidigare 100 MB.    

 

10. Övriga frågor. Roger S informerade att nästa år firar Costa 

Blancaserien 25 år och det beslutades att detta skall tas upp på 

januarimötet för att få ihop en kommitté som ansvarar för detta firande. 

 

11. Ordförande avslutar mötet och på Lars J rekommendation 

önskades alla en GOD JUL och ETT GOTT NYTT ÅR. 


